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Spørgsmål nr. S 148 
§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 
Til: Ministeren for fødevarer, fiskeri og ligestilling 

Dato: 22. august 2019 

Stillet af: Erling Bonnesen (V)  

Vil ministeren tage sagen om markskydning af kvæg m.v. op til overvejelse 

og behandling, herunder rette eventuel nødvendig henvendelse til EU, med 

henblik på at den hidtidige praksis med markskydning af kvæg m.v., der har 

fungeret i mange år uden problemer, kan fortsætte som hidtil/tidligere?  

(Spm. nr. S 148). 

 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og 

til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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S 148  

Offentligt


